
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC   
OBČINSKI SVET 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2, 1356 Dobrova   
 
Štev.:    011- 0028/2007-1     
Datum:  18.10. 2007       
 
 

Z A P I S N I K 
6. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila 
v sredo, 17. oktobra 2007 ob 19.00 uri v prostorih občine na Dobrovi.  
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Franc Bradeško, Frank Breskvar, Bojan Demšar, 
Andreja Dolinar, Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Cvetka Franko,  
Marko Jovič, Simona Kostrevc,  Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, 
Franc Setnikar,  Ana Zorc.  
 
Ostali prisotni:  
župan Lovro Mrak  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Mojca Sečnik, Boris Krnjajič, Jože 
Brezovec, Barbara Velkovrh, Aleksandra Bizjan, Mateja Tavčar. 
 
Vabljeni: odgovorni računovodja Dušan Jelenčič, predstavnik podjetja LOCUS 
Leon Kobetič, predstavnica podjetja Vodovod-Kanalizacija gospa Šušteršič.   
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 
1. Potrditev zapisnika 5. redne seje, 3. in 4. izredne seje občinskega sveta  
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Predstavitev poteka sprejemanja občinskega prostorskega načrta (OPN)- 

poročevalec Leon Kobetič, LOCUS d.o.o. 
5. Sprejem programa odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode v naseljih 

ali delih naselja, ki do leta 2015 ne bodo opremljena z javno kanalizacijo v 
Občini Dobrova – Polhov Gradec- poročevalec ga. Nataša Šušteršič, JP  
Vodovod – Kanalizacija d.o.o 

6. Izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve člana državnega sveta ter 
     določitev kandidata za člana državnega sveta  
7. Predlog kandidatov za imenovanje v Komisijo za izdajanje glasila Naš časopis  
8. Reorganizacija vrtcev v občini  
9. Poročilo svetnikom o izvrševanju proračuna 
10.Predloga sklepov o spremembi sklepa o ustanovitvi sveta ljubljanske urbane 
     regije in sklepa o ustanovitvi regionalnega razvojnega sveta LUR 
11.Razno  

- vloga za dodelitev sredstev za dograditev novega  
     župnijskega doma na Dobrovi  
- ukinitev javnega dobra- popravek sklepa OS  
- potrditev vsebine sklepa OS- sklep o določitvi javne 

infrastrukture na področju občine   
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- doniranje finančnih sredstev za pomoč prizadetim občinam 
za odpravo posledic neurja  

Predlagal je, da se točki 4, 5 in 9 prestavijo za potrditvijo zapisnikov zaradi 
zunanjih poročevalcev. 
Predlog za razširitev dnevnega reda je podal svetnik Matjaž Dolinar, pod točko 
Razno in sicer Preveritev statusa krajevnih skupnosti v letih 1998 in 1999.  
 
Dnevni red je s spremembami in razširitvijo dal na glasovanje. Dnevni red je bil  
soglasno potrjen.  
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 5. redne seje, 3. in 4. izredne seje občinskega 
sveta  
Svetnik Anton Potočnik je poudaril, da je na prejšnji seji zahteval, da se odgovor 
župana v zvezi s potekom gradenj športne dvorane na Dobrovi in prizidka k 
osnovni šoli Polhov Gradec objavi v časopisu. Župan mu je ponovno odgovoril, da 
so predvideni trije meseci zamika med gradnjama, seznanil je svetnike s 
pridobivanjem namenskega denarja za šolo ter povedal, da se planira pridobiti 
gradbena dovoljenja za investiciji marca 2008 ter nato pričeti z gradnjo med 
junijem in septembrom 2008.  
Zapisnik 5. redne seje je bil soglasno sprejet s Potočnikovo dopolnitvijo. 
Zapisnik 3. izredne seje- na zapisnik ni bilo pripomb, bil je soglasno sprejet.  
Zapisnik 4. izredne seje- na zapisnik ni bilo pripomb, bil je soglasno sprejet. 
Svetnik Potočnik je opozoril, da po njegovem mnenju niso dovolj dobro 
opredeljene sankcije za kršitelje, ki se ne priklapljajo na kanalizacijska omrežja.   
Svetnik Prosen je bil mnenja, da je bila obravnavana tematika prezahtevna za 
obravnavo na izredni seji, saj je po njegovem mnenju na terenu še veliko 
vprašanj občanov, ki jim problematika ni jasno obrazložena.  
 
Ad 2) Predstavitev poteka sprejemanja občinskega prostorskega načrta 
(OPN)- poročevalec Leon Kobetič, LOCUS d.o.o. 
G. Kobetič je prisotne lepo pozdravil, ter povedal, da cel postopek poteka pod 
pritiskom časa, tudi za občinsko upravo, ne samo za njih kot zunanje izvajalce. 
Svetnikom je predstavil spremembe zakonodaje, formalne postopke ter na 
kratko tudi glavne značilnosti Zakona o prostorskem načrtovanju. Predstavil je 
bistvene razlike med do sedaj veljavno prostorsko zakonodajo, strateški in 
izvedbeni del. Predstavil je postopek priprave Občinskega prostorskega načrta, 
izdelane strokovne podlage ter prikaz osnutka na javni razgrnitvi, ki bo praviloma 
januarja 2008.  
Svetnikom je predstavil tudi obstoječe razmere na področju občine- razmerje 
deleža nepozidanosti terena. Iz preseka oddanih pobud, ki se obravnavajo 
istočasno s pripravo novih prostorskih aktov, je razvidno, da izhajajo potrebe za 
190 hektarov zemljišča za novo stanovanjsko gradnjo. Prirast prebivalstva je 
minimalen, zato ocenjuje, da bi bila v takem primeru strategija občine le 
podvojitev števila prebivalstva.  
V razpravi so sodelovali svetniki Matjaž Dolinar, Cvetka Franko, Simona 
Kostrevc, Andreja Dolinar, Anton Potočnik Lojze Dolinar.  
Matjaž Dolinar je bil mnenja, da gre za zavajanje, saj tovrstna slika ne odraža 
dejanskega stanja na terenu, saj površine, ki so že označene za gradnjo, v 
naravi sploh ni mogoče pozidati.  Cvetko Franko je zanimalo, kako teče postopek 
v primerjavi z drugimi občinami, katere občine so primerljive in kje se nahaja 
glavnina stavbnih zemljišč v občini. G. Kobetič je povedal, da so občine v pat 
poziciji zaradi nedodelane zakonodaje oz,. nesprejetih podzakonskih aktov;  
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občine Šempeter, Vrtojba, Lukovica, Trzin,… so v podobnem postopku kot občina 
Dobrova- Polhov Gradec.  Svetnikom bo po seji dostopen tudi predstavitveni plan 
na CD-ju.  
Simono Kostrevc je zanimalo, ali so črne gradnje zajete v teh spremembah. G. 
Kobetič je pojasnil, da najbrž so, vendar pa vlagatelji v svojih pobudah tega ne 
želijo navesti. Antona Potočnik je zanimalo, ali se pri načrtovanju gradnje v 
prostoru upošteva tudi možnost naravnih nesreč kot v primeru Železniki? G. 
Kobetič je pojasnil, da je varstvo pred vodami že del državnih načrtov.  
Na vprašanje Lojzeta Dolinarja, Kako zagovarjati pobude za spremembe na 
ministrstvih, je Kobetič odgovoril, da je izhod iz razumnih rešitev naselij, 
utemeljevanje širitve že obstoječih območij, dokazati potrebe, vendar se boji, da 
v prvem predlogu potrebe ne bodo pokrivale vseh pobud.  Matjaž Dolinar je 
povprašal, kakšno mnenje ima g. Kobetič v zvezi z delitvijo OPN na dva dela. Le-
ta je povedal, da zakonodaja to omogoča, vendar mora strategija ostati strnjena. 
Za ločene akte se je po njegovem vedenju do sedaj odločilo od 10-15 občin, 
vendar so vse neprimerljivo večje občine.  
 
Ad 3) Sprejem programa odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode 
v naseljih ali delih naselja, ki do leta 2015 ne bodo opremljena z javno 
kanalizacijo v Občini Dobrova – Polhov Gradec- poročevalec ga. Nataša 
Šušteršič, JP  Vodovod – Kanalizacija d.o.o 
 
Župan je svetnikom dejal, da je razlog za to točko dnevnega reda odločitev 
občinskega sveta, da se pripravi tovrstni akt, z namenom, da se na ministrstvu 
doseže oprostitev plačila okoljske dajatve .  
Podrobno je elaborat svetnikom prestavila predstavnica JP Vodovod-Kanalizacija, 
gospa Šušteršič.  
S spremembami in dopolnitvami Uredbe o okoljski dajatvi za onesnaževanje 
okolja zaradi odvajanja odpadnih voda je omogočena tudi oprostitev plačila 
okoljske dajatve na območjih, ki v skladu z Operativnim programom odvajanja in 
čiščenja komunalne odpadne vode do leta 2015 ne bodo opremljena z javno 
kanalizacijo. Za tako oprostitev mora občina v skladu z določbami uredbe sprejeti 
program ureditve odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode na teh 
območjih. Na podlagi pobude, tega programa in ostalih predpisanih pogojev, bo 
minister za okolje in prostor lahko določil naselja ali dele naselja, za katere 
izvajalec javne službe ali občina ne bosta zavezanca za okoljsko dajatev in bodo 
lastniki objektov na tako določenih območjih oproščeni plačila okoljske dajatve. 
 
Občina ima  sprejet program oskrbe  odvajanja in čiščenja komunalne odpadne 
in padavinske vode (sprejet preko sveta ustanoviteljev Javnih podjetij povezanih 
v HOLDING Ljubljana d.o.o. – pripravljalec JP Vodovod – Kanalizacija). 
S sprejetjem Programa ureditve odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode 
v naseljih ali delih naselij, ki do leta 2015 ne bodo opremljena z javno 
kanalizacijo v Občini Dobrova - Polhov Gradec bodo izpolnjeni vsi pogoji, da 
občina vloži pisno pobudo za določitev naselij ali delov naselij, ki do leta 2015 ne 
bodo opremljena z javno kanalizacijo.  
  
V razpravi si sodelovali svetniki Simona Kostrevc, Lojze Dolinar, Viktor Prosen, 
Marjan Pograjc, Ana Zorc, Anton Potočnik, Franc Setnikar, Filip Dolinar, Matjaž 
Dolinar. 
Simono Kostrevc je zanimalo, koliko hiš je odstotkovno priklopljenih na javno 
kanalizacijsko omrežje, Viktorja Prosen je zanimalo, ali se ta sredstva vračajo 
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nazaj na občino, Marjana Pograjc je zanimalo, kdaj bo ministrstvo odločilo o 
zadevi. Potočnik Anton je opozoril na pomanjkljivost pri odloku, v delu, ki določa 
sankcije za kršitelje odloka. Matjaž Dolinar je dodal, da je sramotno, da v 
obstoječi bazi niso ažurirani vsi podatki pravilno in da se  pojavljajo objekti, 
identificirani z neznano oznako.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji   
 
Sklep 53/1/6 
»Občinski svet potrjuje Program ureditev odvajanja in čiščenja komunalne 
odpadne vode v naseljih ali delih naselij, ki do leta 2015 ne bodo opremljena z 
javno kanalizacijo v Občini Dobrova - Polhov Gradec«.  
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4) Poročilo svetnikom o izvrševanju proračuna 
Župan je svetnikom povedal, da poročilo predstavlja spremljanje izvrševanja 
proračuna, poročal je svetnikom o poletni gradnji in obnovi objekta za vrtec, jasli 
in občinske prostore, ki je terjala ogromno energije in sredstev.  
Dušan Jelenčič je svetnikom podal grobi prikaz sestave poročila ter povedal, da 
mora župan poročati o izvrševanju proračuna v prvem polletju tekočega leta. V 
splošnem in posebnem delu proračuna, je v stolpcu 3 izkazano stanje realizacije 
proračuna na dan 31.07. 2007. Povedal je, da so v poročilo vključeni  tudi 
prenosi sredstev iz proračuna preteklega leta, prenesene neporavnane 
obveznosti iz preteklega leta, prerazporeditve sredstev po sklepu župana, ki jih 
lahko med letom na podlagi zakona tudi opravi,   v obdobju januar – julij 2007.  
Posebnih odstopanj od sprejetega Odloka o proračunu Občine Dobrova- Polhov 
Gradec za leto 2007 pri izvrševanju proračuna do polletja ni bilo, uprava pa na 
podlagi investicijskih del po polletju pričakuje porast nekaterih investicijskih 
vlaganj, zato bo županu predlagala, da se v mesecu oktobru predlaga in sprejme 
Rebalans proračuna oz. Spremembe in dopolnitve Odloka o proračunu Občine 
Dobrova- Polhov Gradec za leto 2007 .   
V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar, Anton Potočnik. 
Potočnik je povedal, da pogreša kontni pregled županovega sklada, župan mu je 
povedal, da ga bo dobil na naslednji seji.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 58/6/6 
“Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Poročilo o izvrševanju 
proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za obdobje od 01.01.2007 do 
31.07.2007. 

ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad 5) Vprašanja in pobude svetnikov  
 
17.10.2007 M. Pograjc Kaj se dogaja z gradnjo Mercator centra na Dobrovi?  
17.10.2007 M.Pograjc Pobuda za enotno reševanje problema ograjevanja vodnih virov v občini 

17.10.2007 M.Pograjc Pobuda za poziv operaterju za pojačanje siglala za mobilne telefone na področju Dobrove  
17.10.2007 A.Potočnik pobuda za sprožitev postopka za pridobitev glasbene šole na Dobrovi  
17.10.2007 A.Potočnik pobuda za ureditev signalizacije na Dobrovi- šolska pot do šole  
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17.10.2007 S. Kostrevc 
pobuda za postavitev prometnega znaka za prepoved tovornjakov skozi Stransko vas-
šolska pot 

17.10.2007 S. Kostrevc 
pobuda za položitev plinovodne napeljave- skupaj z optičnimi kabli za širokopasovno 
omrežje   

17.10.2007 S. Kostrevc pobuda za prikaz rebalansa v aplikaciji za prikaz na projektorju  

17.10.2007 S. Kostrevc 
Kako in na kakšen način se določa investicije v nove vodovode, kdo financira izgradnjo in 
koliko?  

17.10.2007 M. Dolinar 
pobuda za pripravo poročila o poteku postopka denacionalizacije kulturnega doma Jakoba 
Trobca v Polhovem Gradcu 

17.10.2007 M. Dolinar 
pobuda, da se od MOP pridobi mnenje o smiselnosti kandidiranja na državna sredstva oz. 
takso za obremenjevanje okolja- s poudarkom na načinu zaračunavanja DDV  

17.10.2007 M. Dolinar kako je bilo pregledano poročilo o izvrševanju proračuna?  
17.10.2007 V. Prosen  kaj je z nadaljevanjem gradnje ceste Ljubljanica- Briše?  
17.10.2007 V. Prosen  kaj je z rekonstrukcijo ceste skoz Srednjo vas?   

17.10.2007 M. Jovič 
kakšni so roki za odpravo salonitnih cevi pri vodovodih- pobuda za čimprejšnjo odpravo 
salonitnih cevi iz vodovodnih sistemov 

17.10.2007 M. Jovič pobuda za pripravo večnamenske sobe za občane; stranke, združenja, društva  
17.10.2007 M. Jovič koliko sredstev je občina oz. KS namenila za gradnjo župnijskega doma? 

17.10.2007 M. Jovič pobuda za še podrobnejši pregled točk po naseljih, kjer bi bila potrebna umiritev prometa 
17.10.2007 B.Demšar kaj se dogaja s postopkom vpisa podjetja Alpine v Šentjoštu v zemljiško knjigo?  

 
 
Ad 6) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Poročila o delu odborov občinskega sveta so podali predsedniki odborov Franc 
Bradeško, Frank Breskvar, Simona Kostrevc Viktor Prosen, Andreja Dolinar, 
Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar. Zapisnike o delu odborov so prejeli vsi svetniki.  
 
Ad 7) Izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve člana državnega 
sveta ter določitev kandidata za člana državnega sveta  
Mateja Tavčar iz uprave svetnikom pojasni razlog za obravnavo točke, namreč  
Državna volilna komisija je na podlagi 12. člena zakona o državnem svetu 
pozvala občinske svete,da v skladu z  zakonom o državnem svetu ter na podlagi 
lastnih pravil izvolijo svoje predstavnike v volilna telesa za volitve članov 
državnega sveta ter določijo kandidate za člane državnega sveta.  
Občinski svet v volilno telo za volitve člana državnega sveta 2 predstavnika ter 
lahko določi 1 kandidata za člana državnega sveta. 
Občinski svet  občine Dobrova- Polhov Gradec je sprejel na svoji 18. izredni seji 
dne 21.10. 2002 Pravila za izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve člana 
državnega sveta ter za določitev kandidata za člana državnega sveta, ki so 
priložena.  
Svetnica Andreja Dolinar je v skladu s Poslovnikom vložila amandma k predlogu 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in sicer, da se namesto 
Tonija Trnovec za kandidata za člana državnega sveta predlaga Antona Gerjolj.  
 
Bradeško Franc je podal pobudo, da statutarno pravna komisija preveri ponovno 
določila Pravil za izvolitev predstavnikov za državni svet.  
Dolinar Filip je bil mnenja, da Gerjolj Anton ni primeren za kandidata za tako 
pomembno funkcijo, če je odstopil že od funkcije občinskega svetnika. Istega 
mnenja je bil tudi Marjan Pograjc.    
 
Po zaključeni razpravi je župan v skladu s Poslovnikom dal na glasovanje 
predloge sklepov, po vrstnem redu;  
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Sklep 54/2/6 
»V volilno telo za volitve člana državnega sveta se izvolita dva predstavnika- 
elektorja: 
1. Marjan Pograjc, Pot čez Horjulko 20, Dobrova 
2.   Franc Urbančič, Brezje pri Dobrovi 63, 1356 Dobrova«.  
ZA:   15 glasov                               PROTI:   1  glas 
Sklep je bil sprejet. 
 
Predlog sklepa:  
1. Kandidat za člana Državnega sveta Republike Slovenije kot predstavnik 
lokalnih interesov v tretji volilni enoti; v občini Dobrova- Polhov Gradec je Toni 
Trnovec, Pristava pri Polhovem Gradcu. 
ZA: 5 glasov                               PROTI:   2  glasova 
 
Sklep 55/3/6 
2. »Kandidat za člana Državnega sveta Republike Slovenije kot predstavnik 
lokalnih interesov v tretji volilni enoti; v občini Dobrova- Polhov Gradec je Anton 
Gerjolj, rojen 03.05. 1959, Smolnik 14,  1355 Polhov Gradec«.  
ZA:   7 glasov                               PROTI:   1  glas 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 8) Predlog kandidatov za imenovanje v Komisijo za izdajanje glasila 
Naš časopis  
Bradeško Franc je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja predstavil predlog; z Odlokom  o ustanovitvi in izdajanju glasila Naš 
časopis občin Vrhnika, Borovnica, Horjul in Dobrova- Polhov Gradec je bilo 
ustanovljeno informativno glasilo omenjenih občin. Občine imajo skupno komisijo 
za izdajanje glasila. Komisija za izdajanje glasila je imenovana za štiriletno 
mandatno obdobje, sestavljena pa je iz  predstavnikov vseh občin soizdajateljic, 
pri čemer vsak občinski svet v komisijo imenuje dva predstavnika, občinski svet 
Vrhnika pa tri.  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja občinskega sveta občine 
Dobrova- Polhov Gradec je na svoji korespondenčni seji dne 09.10. 2007 zavzela 
stališče, da se občinskemu svetu predlaga v sprejem zgoraj navedeni sklep oz. 
predlaga sprejem kandidature Marjana Pograjca in Matjaža Dolinar v navedeno 
komisijo.  
V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Marko Jovič, Ana Zorc, Frank 
Breskvar. Marko Jovič je bil mnenja, da se je kandidate izbiralo zopet samo iz 
ene opcije, podoben način kadrovanja kot pri oblikovanju komisij in odborov 
občinskega sveta. Zorc Ana je dejala, da pa se je ravno G. Jovič v začetku 
mandata umaknil iz vseh komisij iz protesta. Frank Breskvar je predlagal, da se 
namesto Marjana Pograjca v komisijo imenuje Simona Kostrevc. V razpravi so se 
svetniki strinjali s predlogom, župan je nato dal na glasovanje naslednji   
 
Sklep 56/4/6 
V Komisijo za izdajanje glasila Naš časopis se kot predstavnika občine Dobrova- 
Polhov Gradec imenuje Simono Kostrevc, roj. 04.06.1970, stanujoča Horjulska cesta 
34, 1356 Dobrova  in Matjaža Dolinar, roj. 19.10. 1969, stanujoč Gabrje 50, 1356 
Dobrova. Mandat v komisiji članoma preneha z dnem prenehanja funkcije v 
občinskem svetu.   
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
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Ad 9) Reorganizacija vrtcev v občini  
Jože Brezovec iz uprave je svetnikom predstavil predlog reorganizacije in razloge 
zanj. Namreč odbor za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje je na svoji 3. 
redni seji obravnaval poročilo obeh osnovnih šol o vpisu otrok v otroško varstvo 
za obdobje 2007/2008 in pobudo za reorganizacijo enot otroškega varstva. 
Enota vrtca v Šentjoštu je od leta 1996, ko je imela poleg enega oddelka 
starejših otrok (3-7 let), prvič tudi oddelek jasli za otroke 1-3 let starosti, 
doživela ukinitev jasličnega oddelka v letu 1999 in ponovno odprtje jasli v letu 
2005. Razlog za ukinitev je bilo premajhno število otrok, razlog za ponovno 
odprtje pa zmotno ocenjene potrebe s strani krajevne politike. Zakonska 
regulativa o vrtcih določa, da imajo oddelki jasli do 12 otrok, oddelki starejših 
otrok do 22 otrok in kombinirani oddelki do 17 otrok. Tako določeno število otrok 
je mogoče povečati na osnovi sklepa občinskega sveta za največ dva otroka. 
Oddelek jasli v Šentjoštu je imel v obdobju 2006/2007 le šest otrok.  
Od celotne letošnje generacije bo v jeseni ostalo v vrtcu Šentjošt le še 17 otrok, 
medtem, ko so bili na  novo vpisani le trije. Ker šteje predlagani starostno 
kombiniran oddelek do 19 otrok, bodo sprejeti v šolskem letu 2007/2008 vsi 
otroci, ki imajo prebivališče v občini. Zavrnjen je bil le en otrok iz občine Gorenje 
vas –Poljane. Na tej osnovi bo vrtec v Šentjoštu posloval s polnim oddelkom 
otrok in brez nerešenih primerov otroškega varstva.  
Oddelki otroškega varstva pri matični osnovni šoli so zaradi premajhnih prostorov 
številčno okrnjeni in ostanejo v obdobju 2007/2008 nespremenjeni. 
Po spremembi namembnosti objekta spodnje šole na Dobrovi in po izvedenih 
obnovitvenih delih ima OŠ Dobrova v tem objektu šest opremljenih oddelkov 
otroškega varstva. Prvič tudi dva oddelka jasli. V obratovanju ostaja tudi oddelek 
v Brezju, saj že v naslednjem letu pričakujemo, da bodo celotne kapacitete (6+1 
oddelek) pri OŠ Dobrova zasedene. V letošnjem vpisu za obdobje 2007-2008  ni 
bil zavrnjen noben otrok, hkrati pa se ocenjuje, da bo v ljubljanski vrtcih v tem 
obdobju vsaj 50 naših otrok, ki bodo potencialni kandidati za naše vrtce. 
OŠ Dobrova in OŠ Polhov Gradec, ki sta organizacijsko, kadrovsko in ekonomsko 
odgovorni za obratovanje in poslovanje enot otroškega varstva v občini, sta 
pripravili predlog obravnavane reorganizacije. 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji   
 
Sklep 57/5/6 
»»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme sklep, da se na predlog 
Odbora za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje potrdi reorganizacijo enot 
otroškega varstva pri osnovnih šolah oziroma, da se potrdi delovanje naslednjih 
oddelkov otroškega varstva:  
OŠ POLHOV GRADEC 
Vzgojno varstvena enota Šentjošt 
Ukine se oddelek jasli.  
Organizira se kombiniran oddelek 1-6 let z maksimalnim številom otrok 17+2 
Vzgojno varstvena enota OŠ Polhov Gradec 
Organizira se: 
Oddelek 3-4 let z maksimalnim številom otrok 19 
Oddelek 4-5 let z maksimalnim številom otrok 22 
Oddelek 5-6 let z maksimalnim številom otrok 16 
OŠ DOBROVA 
Vzgojno varstvena enota Brezje 
Organizira se kombiniran oddelek 2-6 let z maksimalnim številom 17 otrok 
Vzgojno varstvena enota Spodnja šola Dobrova 
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Organizira se:  
Oddelek jasli  letnik 2006 in 2007 z maksimalnim številom otrok 12+2 
Oddelek jasli  letnik 2005 in 2006 z maksimalnim številom otrok 12+2 
Oddelek 3-4 let z maksimalnim številom otrok 22+2 
Oddelek 4-5 let z maksimalnim številom otrok 22+2 
Oddelek 5-6 let z maksimalnim številom otrok 22+2 
Vzgojno varstvena enota Spodnja šola Dobrova ima opremljen prostor za še en 
oddelek otrok starostnega obdobja 3-6 let. 
OŠ Dobrova in OŠ Polhov Gradec razpolagata in izpolnjujeta ustrezne materialne, 
prostorske in  kadrovske pogoje in soglašata s to reorganizacijo.  
Reorganizacija se uveljavi s 01.09.2007«.    
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 10) Predloga sklepov o spremembi sklepa o ustanovitvi sveta 
ljubljanske urbane regije in sklepa o ustanovitvi regionalnega 
razvojnega sveta LUR 
 
Župan je svetnikom podal uvodno obrazložitev predlogov sklepov. Povedal je, da 
je korekcija akta potrebna zaradi nove občine Log- Dragomer.  
Helena Čuk iz uprave je dodatno obrazložila svetnikom predlog.  
Občine Ljubljanske urbane regije so se skladno s 23. členom Zakona o 
spodbujanju skladnega regionalnega razvoja  odločile, da ustanovijo Svet 
Ljubljanske urbane regije. Spremembo, nastalo zaradi sprejema Sklepa o 
ustanovitvi Sveta Ljubljanske urbane regije na občinskem svetu občine Log 
Dragomer, je potrebno potrditi v vseh občinah Ljubljanske urbane regije s 
sprejemom  Sklepa o spremembah Sklepa o ustanovitvi Sveta Ljubljanske 
urbane regije. Sklep o spremembah Sklepa o ustanovitvi Sveta Ljubljanske 
urbane regije se sprejme na način in po postopku kot je bil sprejet Sklep o 
ustanovitvi Sveta Ljubljanske urbane regije.  (Viktor Prosen je zapustil sejo, ni bil 
prisoten na glasovanju.)  
Župan je dal na glasovanje naslednja sklepa:   
 
Sklep 59/7/6 
»Občinski svet sprejme sklep o spremembi sklepa  o ustanovitvi regionalnega 
razvojnega sveta ljubljanske urbane regije.« 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 

Sklep 60/8/6 
»Občinski svet sprejme sklep o spremembi sklepa o ustanovitvi sveta ljubljanske 
urbane regije, kot sledi v priloženem besedilu.« 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 11) Razno  
 
- vloga za dodelitev sredstev za dograditev novega župnijskega doma na   
   Dobrovi  
Matjaž Dolinar je svetnike pozval, da naj razmislijo o odobritvi sredstev za 
sofinanciranje doma, saj predstavlja župnijski dom na Dobrovi objekt širšega 
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pomena. Marko Jovič je bil mnenja, da je občina dala dovolj, ko je prispevala 4,3 
milijone tolarjev. Frank Breskvar je podprl predlog Dolinarja, da se poskuša v 
proračunu zagotoviti dodatna sredstva, lažje pa se bo pogovarjati tudi za 
menjavo oz. odkup zemljišč pri športno rekreacijskem centru Gabrje, kjer je 
deloma zemljišče še last cerkve. Marjan Pograjc je bil mnenja, da bo dom koristil 
mladim, starim, skratka vsem vrstam ljudi in dejavnostim. Pozval je k 
razumevanju predloga za sofinanciranje doma. Anton Potočnik je bil mnenja, da 
je potrebno podpreti vsakovrstno dejavnost, ki lahko mlade usmeri na prava 
pota. Mnenja je, da je dom lahko alternativa za družabne prostore na Dobrovi. 
Andreja Dolinar je podprla predlog Matjaža Dolinar. Cvetka Franko je bila 
mnenja, da je potrebno pri rebalansu proračuna zagotoviti nekaj sredstev v ta 
namen. Viktor Prosen je bil mnenja, da je tovrsten objekt pomembna pridobitev 
za občino ter podpira predlog za sofinanciranje.  
V razpravi so bili svetniki mnenja, da se o predlogu razpravlja na naslednji seji, 
kjer se bo obravnaval rebalans proračuna za leto 2007.  
 
- potrditev vsebine sklepa OS- sklep o določitvi javne infrastrukture na  
področju občine   
Mateja Tavčar iz uprave je svetnikom predstavila predlog sklepa. Namreč občina 
Dobrova- Horjul- Polhov Gradec je dne 17.07.1997 sprejela Sklep o določitvi 
javne infrastrukture na področju kulture (objavljen v Ur. l. RS št. 45/1997), s 
katerim je na podlagi določb tedanjega Zakona o uresničevanju javnega interesa 
na področju kulture (Ur. l. RS št. 75/94) zavarovala namembnost in rabo 
prostorov za kulturne dejavnosti in kulturne prireditve. Javno kulturno 
infrastrukturo predstavljajo nepremičnine in oprema, namenjene kulturi. 
Zaradi nadaljnjega zavarovanja razvoja kulturne dejavnosti v občini v skladu s 
sedaj veljavnim Zakonom o uresničevanju javnega interesa za kulturo (ZUJIK-
UPB1; Ur.l. RS, št. 77/2007) ter dolžnosti občine, da po spremembi njenega 
teritorija (sedaj občina Dobrova- Polhov Gradec) ponovno določi javno 
infrastrukturo na področju kulture, se predlaga občinskemu svetu sprejetje 
spodaj navedenega sklepa.  
Župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 62/10/6 
» o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 
 

I. 
Javna infrastruktura na področju kulture postanejo nepremičnine na območju 
Občine Dobrova -Polhov Gradec, ki so upravljanju občine ali krajevne skupnosti 
in so pretežno namenjene opravljanju kulturne dejavnosti: 
1.  Zadružni dom Dobrova: dvorana 450 m2, pisarne 22 m2, ostali prostori 132 

m2; k.o. Dobrova, na parc. št. 1396/4, zkv 1265. 
2.  Kulturni dom Jakoba Trobca; dvorana in spremljajoči prostori 350,70 m2, 

pisarne 79.38 m2, ostali prostori 112 m2; k.o. Polhov Gradec, na parc. št. 
196/1, zkv 553. 

3.  Kulturno prosvetni dom Šentjošt: dvorana in spremljajoči prostori 381 m2, 
pisarna 17.5 m2, ostali prostori 20 m2; k.o. Šentjošt, na parc. št. 8/(1,7,8, 
14, 15, 17), zkv 114. 

4.  Dom krajanov Črni vrh: dvorana s spremljajočimi prostori 142 m2; k.o. Črni 
vrh, na parc. št. 19/(2,4). 
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5.  Polhograjska graščina: stavb. z gosp. poslopjem 1.647 m2, vrt 976 m2; k.o. 
Polhov Gradec, na parc. št. 1/1. 

II. 
Kot javna infrastruktura na področju kulture se razglaša tudi oprema na 
nepremičninah, ki je namenjena kulturni dejavnosti.  

III. 
Nepremičnine iz točke I. tega sklepa se kot javna infrastruktura na področju 
kulture na predlog občinskega sveta zaznamuje v zemljiški knjigi. 

IV. 
Z dnem objave tega sklepa preneha veljati sklep o določitvi javne infrastrukture 
na področju kulture, ki je bil objavljen v Ur. l. R Slovenije št.: 45/97.«  
ZA:   13 glasov                               PROTI:   1  glas 
Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je svetnike seznanil s pobudo oziroma predlogom Združenja občin in 
Skupnosti občin, da občine po celi Sloveniji solidarno pomagajo občinam, ki so 
utrpele škodo v nedavnih naravnih nesrečah. Predlagal je, da se nekaj sredstev v 
ta namen odobri pri sprejemanju rebalansa proračuna na naslednji seji.   
 
- ukinitev javnega dobra- popravek sklepa OS  
Mateja Tavčar iz uprave je povedala, da je občinski svet občine Dobrova- Polhov 
Gradec je na seji dne 26.03. 2002  obravnaval in sprejel predlog sklepa o ukinitvi 
javnega dobra na nepremičnini, parc.št. 1032 in parc.št. 1033, obe k.o. 
Podsmreka. Predlogu je bila priložena skica s prvotno parcelno številko, ki se je v 
postopku parcelacije ter na podlagi dokončne Odločbe št. 90312-3600/2005-2, ki 
jo je 12.06. 2006 izdala območna geodetska uprava Ljubljana, spremenila. 
Poočitila se je sprememba z novim stanjem, ki obstoječo parcelo ukine in 
namesto nje ustanovi nove parcele, št.: 1032/1, 1032/2 in 1032/3. Z Odločbo 
GURS, št. 02112-4227/2006-2 z dne 21.06. 2007, pa se je ukinila še parcela št. 
1032/1 in so iz nje nastale nove parcelne številke 1032/4, 1032/5, 1032/6 in 
1032/7, ki so v zemljiški knjigi še vedno zavedene kot javno dobro.   
Ker se sprejetega sklepa občinskega sveta ne more izvršiti, torej vpisati 
lastninske pravice na občino Dobrova- Polhov Gradec, se občinskemu svetu 
predlaga, da se sklep OS št. 217/13/27 popravi tako, kot je navedeno v 
predlogu. Župan je dal na glasovanje naslednji   
 
Sklep 61/8/6 
Na podlagi 16. člena Statuta občine Dobrova – Polhov Gradec (Naš časopis, št. 
252/99) je občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec na 6. redni seji sprejel  
 

Dopolnitev sklepa 
o ukinitvi javnega dobra 

1. člen 
Sklep o ukinitvi javnega dobra, št. 015-03-2817/2001, ki je bil objavljen v 
uradnem glasilu občine Občinsko zrcalo, št. 3/02, se v prvem členu spremeni in 
dopolni  tako, da se glasi: »Ukine se status javnega dobra na nepremičninah, 
parc.št. 1032/4, 1032/5, 1032/6,1032/7 in parc.št. 1033, k.o. Podsmreka.«  

2. člen 
Ostali členi sklepa ostanejo nespremenjeni. 

3. člen 
Ta sklep začne veljati z dnem objave v občinskem glasilu.  
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
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Sklep je bil sprejet. 
 
- preveritev statusa krajevnih skupnosti v letih 1998 in 1999 
Matjaž Dolinar je podal pobudo, da občina naroči dodatno pravno mnenje v zvezi 
s pravno subjektiviteto krajevnih skupnosti v letih 1998 in 1999, saj je mnenja, 
da tolmačenje odvetniške družbe Dobravc Tatalovič, ki zastopa občino Dobrova- 
Polhov Gradec v denacionalizacijskem postopku kulturnega doma Jakoba Trobca, 
v zvezi z obstojem krajevnih skupnosti v preteklosti razlaga tako, da po 
njegovem mnenju ustvarja pravno praznino ter tako posledično ne omogoča 
krajevnim skupnostim lastnine na določenih nepremičninah.  
Župan je dal na glasovanje predlog svetnika Dolinarja:  
 
Sklep 63/11/6 
Občina naj pridobi neodvisno pravno mnenje v zvezi s pravno subjektiviteto 
krajevnih skupnosti na območju občine v letih 1998 in 1999.  
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Seja je bila zaključena ob 23. 45 uri.  
  
Zapisala: 
Mateja Tavčar 

 
 
 
Lovro Mrak  
    župan         

 
 
 


